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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:1554 Handeln med djur och konsumentköplagen

Jag har lyft denna fråga med statsrådets kollega, justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson, som menar att djuren värnas i 
djurskyddslagstiftningen och inte i konsumentköplagen. Men rent praktiskt så 
fungerar det inte så i dessa fall.

Under en rättsprocess får djuren betala det högsta priset eftersom köparen är 
missnöjd med köpet. Kanske är köparen rädd för hästen eller tycker att det var 
mer jobb med djuret än vad han eller hon förväntade sig? Djuret, framför 
allt hästar, får inte den träning, utevistelse och omvårdnad som behövs för sin 
utveckling och sitt välmående.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Anser statsrådet att djurskyddet för djuren, och då främst för hästar, under 
rättsprocesser fungerar tillräckligt bra i dag eller avser statsrådet att vidta 
åtgärder för att stärka djurskyddet?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-29
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


